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OBČINA ČRENŠOVCI 
Občinski svet 
 
 

Z A P I S N I K 
26. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne, 5.6.2014  ob 18. uri, 

v sejni sobi Kleklovega doma 
 
 
Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Štefan Gyurica, Anton Radman, Marija Sever, Jožef Horvat, mag. Marija Horvat, Ivan Raj, Anton Horvat, Dušan 
Dervarič, Dragica Gruškovnjak, Mirko Šernek, Vladimir Žalik, Bojan Kerčmar, Štefan Krampač, Stanko Bohnec in 
Štefan Šarkezi. 
 
Ostali prisotni: Jožica Cigan in Stanko Lebar - občinska uprava, pri Ad/4 predstavnice civilne iniciative Natalija 
Duh, Manca Žalar Kreslin in Karina Kreslin Petković, pri Ad/5 Damjan Koren - Atrij d.o.o. Odranci, pri Ad/10 
Andreja Sever, predsednica KTD Črenšovci ter  predstavniki medijev.   
 
Seji so pri Ad/4 prisostvovali občani Srednje Bistrice, Dolnje Bistrice in Gornje Bistrice. 
 
Ad/1 
Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih vseh 15 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. 
Nato je pod  
 
Ad/2 
predlagal naslednji DNEVNI RED: 
 
1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 26. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci,  
4. Obravnava zahteve po takojšnji obravnavi že predložene peticije vaščanov ter ustavitev vseh 

aktivnosti podjetje Si.mobil pri postavitvi bazne postaje za mobilno telefonijo, 
5. Obravnava predloga Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja ČR-6 v 

Črenšovcih, 
6. Obravnava predloga Odloka o nekategoriziranih cestah v Občini Črenšovci, 
7. Obravnava predlogov oblikovanja oddelkov in sistematizacije delovnih mest v šolskem letu 2014/15 v 

vrtcih v Črenšovcih in na Bistrici in predloga sklepa za oprostitev plačila vrtca za mesec avgust 2014, 
8. Imenovanje Občinske volilne komisije in Posebne občinske volilne komisije in komisije za pripravo 

volilnega imenika pripadnikov romske skupnosti, 
9. Sprejem sklepa o delnem povračilu stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Črenšovci,  
10. Tekoče zadeve in 
11. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 
 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila  
16.4.2014. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je predlagal, da se na četrti strani zapisnika pri njegovem zapisu popravi besedilo  in 
namesto »je Nadzorni odbor zaprosil za predložitev računov« zapiše »bi bilo dobro, da Nadzorni odbor pregleda 
račune«. 
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da objava javnega naznanila o javni razgrnitvi dopolnjenega osnutka 
sprememb in dopolnitev občinskega prostorskega načrta Občine Črenšovci na lokalni CATV ni več aktualna, saj 
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ima kabelsko malo občanov. Tudi interneta nimajo vsi oziroma ga starejši ne znajo uporabljati, zato je predlagal, 
da se pisno obvestilo o javni razgrnitvi posreduje v vsa gospodinjstva občini. 
 
Člani OS so soglašali s spremembo zapisnika, ki ga je predlagal svetnik Stanko Bohnec in soglasno potrdili 
zapisnik  25. seje OS, ki je bila 16.4.2014. 
 
Ad/4 
Župan je povedal, da so k obravnavi te točke bile povabljene predstavnice civilne iniciative krajanov Srednje in 
Dolnje Bistrice Natalija Duh, Manca Žalar Kreslin in Karina Kreslin Petković. S peticijo je civilna iniciativa zahteva 
takojšnjo ustavitev vseh aktivnosti Občine Črenšovci v smeri izgradnje bazne postaje podjetja Simobil d.d. in sklic 
zbora vaščanov Srednje in Dolnje Bistrice. Povedal je, da je na 25. seji OS, ki je bila 16.4.2014, svetnike seznanil 
z vsebino peticije in da bo sklican zbor občanov.  Zbor občanov je bil sklican 29.4.2014 na katerem je bilo 
prisotnih 57 občanov. 27. maja 2014 je bila s strani civilne iniciative dana zahteva po takojšnji obravnavi že 
predložene peticije vaščanov ter ustavitev vseh aktivnosti podjetja Si.mobil pri postavitvi bazne postaje za 
mobilno telefonijo MB 230 Razkrižje. Tega dne je bilo izdano tudi gradbeno dovoljenje.  
 
Natalija Duh, zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice, je povedala, da se občani Srednje in 
Dolnje Bistrice ne strinjajo s postavitvijo bazne postaje za mobilno telefonijo podjetja Si.mobil in da bosta več o 
tem seznanili člane OS ostali dve zastopnici civilne iniciative. 
 
Manca Žalar Kreslin, zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice, je člane OS seznanila z 
informacijami na podlagi katerih bi njihova razprava bila konstruktivna in temeljila na vseh znanih pa tudi manj 
znanih dejstvih. Spomnila je na leto 2012, ko je OS sprejel odločitev,  da se zaradi nasprotovanja občanov Dolnje 
Bistrice na zemljišču, ki je v lasti občine ne postavi bazna postaja podjetja Si.mobil. V letu 2014 pa so lastniki 
določenih kmetijskih zemljišč bili seznanjeni s projektom pridobitve gradbenega dovoljenja za postavitev bazne 
postaje MB 320 Razkrižje na parc. štev. 1363 k.o. Srednja Bistrica. Večina lastnikov se je izrekla proti gradnji in 
ustanovila se je civilna iniciativa, ki je 28.3.2014 vložila peticijo s podpisi 323 krajanov Dolnje, Srednje in Gornje 
Bistrice. Peticija je bila naslovljena na župana, občinski svet in druge pristojne organe. 29.4.2014 je župan sklical 
zbor občanov Dolnje in Srednje Bistrice na katerem je bil prisoten tudi predstavnik Si.mobil, ki na vprašanje ali je 
bazna postaja res potrebna za pokrivanje signala na območju Razkrižja ni odgovoril. Na zboru občanov je bil 
sprejet sklep, da bo na naslednji seji OS obravnaval peticijo in da se bo opredelil tudi o načinu podeljevanju 
služnostnih pravic s strani občine. Na Ministrstvu za infrastrukturo in prostor je bilo predstavnikom civilne 
iniciative pojasnjeno, da je Občina Črenšovci vsa soglasja že podala in ni izkazala interesa da bi se priglasila kot 
stranka v postopku. 27. maja 2014 je civilna iniciativa vložila na Občino Črenšovci zahtevo po takojšnji obravnavi 
že predložene peticije vaščanov ter ustavitev vseh aktivnosti podjetja Si.mobil za postavitev bazne postaje. Tega 
dne je bilo izdano tudi gradbeno dovoljenje. Iz tega je razvidno, da so potekale aktivnosti mobilnega operaterja 
takoj po zboru vaščanov Dolnje Bistrice, saj je že 12. 12. 2012 bila podpisana pogodba med investitorjem in 
lastnico parcele. Občina pa je svoje soglasje podala 15.10.2013. Povedala je tudi, da je po objavi zadeve v 
medijih prejela osebno očitke kako lahko vpleta občinski svet, ko pa o tej zadevi ni bil seznanjen in pojasnila, da 
je bila prepričana, da je župan člane OS seznanil o ponovni zahtevi investitorja za pridobitev gradbenega 
dovoljenja za postavitev bazne postaje obvestil OS in Odbor za infrastrukturo in komunalo. Meni, da se županu ta 
zadeva ni zdela dovolj pomembna, ker bi mogoče OS odločil drugače, saj je OS tisti, ki odloča o vseh zadevah v 
okviru svojih pravic in dolžnosti in nadzoruje delo župana.  
 
Karina Kreslin Petković, zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice, pa je povedala, da 
podpisniki peticije želijo dobiti odgovore župana in podžupana in hkrati spomnila člane OS, da so dolžni 
nadzorovati delo župana in podžupana. Postavila je naslednja vprašanja: 
- Zakaj župan po prejetju peticije marca 2014 ni nikogar  povabil na konstruktivni pogovor ? 
- S kakšnim namenom ali razlogom se je po negativnem mnenju vaščanov Dolnje Bistrice za postavitev bazne 

postaje na občinskem zemljišču avgusta 2012 nadaljevala oz. podpirala aktivnost podjetja Si.mobil, da se 
postavi bazna postaja na najboljšem kmetijskem zemljišču? 

- Kakšno je stališče Odbora za infrastrukturo in komunalo do peticije vaščanov Dolnje Bistrice iz leta 2012?  
- Kakšno je stališče Odbora za infrastrukturo in komunalo do peticije vaščanov Dolnje in Srednje Bistrice iz 

leta 2014? 
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- Bi župan in odbor podprla koga drugega iz občine ki bi si prizadeval, da je bazna postaja postavljena na 
njegovem zemljišču?  

- Kakšno je stališče odbora do dejstva, da se je lastnica parcele štev. 1363 k.o. Srednja Bistrica dogovorila s 
podjetjem Si.mobil za vknjižbo služnostne pravice rabe za izgradnjo, obratovanje, uporabo in vzdrževanja 
bazne postale mobilnih komunikacij vse do 31.12.2027? 

- S kakšnim namenom se ni obvestilo članov OS oz. Odbora da bo občina pomagala podjetju Si.mobil in 
lastnici parcele pri zbiranju dokumentacije?  

- Zakaj na zboru vaščanov 29.4.2014 župan ni povedal, da Srednja Bistrica ni v Naturi 2000, ampak je župan 
argumentiral odgovor kot da bi bila Srednja Bistrica še v naturi 2000 ?  

- S kakšnim namenom se občina ni priglasila kot stranka v postopku izdaje gradbenega dovoljenja? 
- S kakšnim razlogom se je odlašalo za sklic današnje seje? 
- Kaj bo župan sedaj po izdanem gradbenem dovoljenju naredil v korist podpisnikom peticije? 
V nadaljevanju je povedala, da so si vaščani Srednje in Dolnje Bistrice izbrali ta kraja za svoj dom in si postavili 
hiše na območju, ki velja za zdravo in neokrnjeno in tudi Ustava RS določa, da imajo pravico živeti v zdravem 
okolje. Sedaj pa se je pojavilo podjetje Si.mobil, ki želi postaviti 43 m visok bazni stolp. Tega ni nikjer v Evropi, da 
občina ne prepreči mobilnemu operaterju kaziti okolje in kvariti življenjski okoliš. Si.mobil se sklicuje na Elaborat o 
vplivih na okolje – elektromagnetna sevanja, ki vsebuje meritve v sistemu GSM 900 iz leta 1996. To so zastareli 
podatki. Medtem so npr. v Nemčiji in na Danskem še prepovedali postavitev baznih postaj. Iz peticije je razvidno, 
da ne gre za sistem 900, ampak sistem UMTS 3G 4G za katerega pa nimajo podatkov o sevanju. Prosi člane OS, 
da si preberejo peticijo, ki o tem govori v 6. točki. V imenu civilne iniciative sporoča, da še naprej zastopajo svoje 
zahteve iz dopisa z dne 22.5.2014 in da bodo uporabili vse možnosti, ki so na voljo, da se prepreči gradnja bazne 
postaje, ker te gradnje nočejo v tem prostoru. Povedala je, da je nenavadno, da je naravovarstveno soglasje 
Ministrstva za kmetijstvo in okolje, Agencije RS za okolje z dne 7.12.2012 bilo izdano še preden je bila podpisana 
pogodba med Si.mobil in lastnico parcele. To je nelogično in zaradi tega se poraja dvom v pravilnost vodenja 
postopka in celo koruptivno dejanje. 
 
Župan je pojasnil, da Odlok o občinskem prostorskem načrtu Občine Črenšovci,  sprejet na seji OS 4.11.2009,  v 
10. členu določa, da občina na svojem območju vzpodbuja razvoj telekomunikacijskega omrežja za vključitev 
najširšega kroga prebivalcev v informacijsko družbo. Vzpodbuja se tudi povezovanje in združevanje obstoječih 
telekomunikacijskih omrežij in omogoča gradnja brezžične telefonije na območju občine v skladu s prostorskimi 
izvedbenimi pogoji. 36. člen občinskega odloka določa, da so na kmetijskih zemljiščih z oznako podrobne 
namenske rabe K1 in K2, ki so namenjena za kmetijsko proizvodnjo poleg primarne rabe dopustni gradbeno 
inženirski objekti (cevovodi, komunikacijska omrežja in elektroenergetski vodi). Nadalje Zakon o elektronskih 
komunikacijah z dne 31.12.2012 v 8. alineji 9. člena  določa, da lokalne skupnosti v okviru svojih pristojnosti 
pospešujejo gradnjo elektronskih komunikacijskih omrežij in pripadajoče infrastrukture in, kjer je to primerno, 
sodelujejo z agencijo. Pri tem zlasti določijo pogoje za gradnjo elektronskih komunikacijskih omrežij in 
pripadajoče infrastrukture v svojih prostorskih aktih, sklepajo služnostne in druge pogodbe z operaterji na svoji 
infrastrukturi, obveščajo operaterje in agencijo o nameravanih bodočih posegih v svojo obstoječo infrastrukturo 
ter lahko načrtujejo gradnjo odprtih javnih komunikacijskih omrežij.  V pridobivanju gradbenega dovoljenja je 
upravni organ razpisal ustno obravnavo na katero je povabil 14 lastnikov zemljišč, ki so lahko podali svoje izjave 
v zvezi s predmetno gradnjo  in bili opozorjeni, da v kolikor stranski udeleženci nasprotujejo nameravani gradnji 
morajo za svoje trditve v skladu s 1. odstavkom  65. člena  Zakona o graditvi objektov predložiti dokaze s katerimi 
bi dokazali svojo trditev glede manjše vrednosti njihovih zemljišč zaradi sevanja. Občina je v postopku ravnala na 
podlagi zakonskih predpisov. Povedal je, da je kot župan dolžan spoštovati zakon tako kot so zakone dolžni 
spoštovati vsi državljani.  
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da kot svetnik in član Odbora za infrastrukturo in komunalo ni vedel o 
gradnji bazne postaje vse do vložitve peticije. Podpira civilno iniciativo predvsem zaradi tega, ker bi se naj bazna 
postaja gradila zaradi pokritosti s signalom območja Razkrižja. Razume nejevoljo vaščanov Srednje Bistrice na 
območju katere je že čistilna naprav, zbirni center in sedaj bi se naj postavila še bazna postaja in to predvsem 
zaradi tega, ker druge vasi niso želele ne čistilne naprave, ne zbirnega centra in ne bazne postaje. 
 
Župan je povedal, da lokacijo izbira investitor. V letu 2012 je občinski svet glasoval o nepremičnini v lasti občine 
in sprejel sklep, da se zemljišče ne da v najem mobilnemu operaterju. Sedaj pa o najemni pogodbi ni odločal 
občinski svet  ampak lastnik zemljišča. 
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Mirko Šernek, član OS, je postavil vprašanje ali se res stolp postavlja zaradi Razkrižja in povedal da sta v 
neposredni bližini njegove hiše dva stolpa oziroma bazni postaji in če bi vaščani nastopali proti se sprašuje 
kakšne signale bi imeli občani in kakšni pritiski bi bili na občino, da ne omogoči operaterjem postavitev baznih 
postaj.  Mi smo proti vsemu pa drugi strani pa bi radi imeli vse. Tehnika gre naprej in tega se moramo zavedati. 
Tudi daljnovodi so škodljivi pa si ne moremo zamisliti življenja brez elektrike. Mnenja je, da se je potrebno 
pridobiti argumente ali je glede na oddaljenost od naselja to tako škodljivo in ali niso veliko bolj škodljivi aparati, ki 
jih nosimo v žepih. 
 
Karina Kreslin Petković zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice, je povedala, da bi kot 
civilna iniciativa podali argumente ampak študij o škodljivosti nameravanega sistema še ni. Sprašuje se zakaj 
Občina Razkrižje ni dala služnostne pravice. Najbrž zaradi istih razlogov kot jin navaja civilna iniciativa. 
 
Stanko Bohnec, član OS, je povedal, da je podpiral prizadevanja civilne iniciative v letu 2012 in da podpira tudi 
sedanje podpisnike civilne iniciative, ki nasprotujejo izgradnji bazne postaje predvsem iz razloga, da se postaja 
želi postaviti na ekološko pomembnem območju, na najboljših kmetijskih površinah in zaradi dejstva, da v občini 
imamo že en Si.mobilov stolp in pokritost s tem signalom. S postavitvijo bazne postaje omogočamo pokritost 
nekomu drugemu na račun našega zdravja. Civilna iniciativa poziva k odstopu OS, čeprav je večina svetnikov bila 
prepričana, da smo možnost postavitve bazne postaje zaključili v letu 2012, ko nismo dovolili postavitve na tem 
območju. Podpira vsa prizadevanja, da se onemogoči postavitev bazne postaje. Povedal je, da je sedaj 
priložnost, da se predlagajo oziroma spremenijo območja kjer je dovoljeno postavljati bazne postaje oziroma 
drugo javno infrastrukturo in da se do 24. junija 2014, ko je odprta javna razprava sprememb in dopolnitev 
občinskega prostorskega načrta, podajo predlogi. 
 
Župan je povedal da ne more komentirati zadev v Občini Razkrižje, da pa po neuradnih informacijah občinski 
zemljišče ni bilo primerno za postavitev bazne postaje zaradi bližine meje s Hrvaško, druga lokacija pa ni bila 
odobrena s strani lastnika zemljišča, ki je v privatni lasti. Glede škodljivega sevanja je premalo argumentov, 
morajo biti dokumenti oziroma študije na katere se lahko pri vložitvi tožbe upreš, zato občina ne bo vlagala 
upravnega spora, lahko pa to storijo stranski udeleženci postopka. Natura 2000 ni zrasla na zelniku občine 
ampak je tako odločil državni organ, za nekoga je to lahko prednost za drugega pa slabost. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da bi pot morala biti obratna kot je bila in da kot predsednica 
Vaškega odbora Srednja Bistrica tako o nameravani gradnji kot o pobudi civilne iniciative ni bila seznanjena niti 
prek predlagateljev oziroma zastopnikov civilne iniciative. O zahtevkih civilne iniciative je izvedela šele ob sklicu 
zbora občanov, ko jo je o tem seznanil župan. Kljub temu se opredeljuje za kakovost življenja ljudi oziroma 
krajanov Bistric. 
 
Štefan Gyurica, član OS, je povedal, da je res stranka v postopku lastnik nepremičnine, vendar ga moti zakaj 
Si.mobil ni uspel na območju Občine Razkrižje. Župan je v postopku ravnal zakonito bi pa morda bilo smiselno 
določiti v odloku kdaj o soglasju odloča občinski svet. V letu 2012 je kot svetnik upošteval voljo civilne iniciative in 
tudi sedaj podpira prizadevanja krajanov Srednje in Dolnje Bistrice, da se bazna postaja ne postavi na 
predvidenem območju. 
 
Jožef Horvat, član OS, je povedal, da danes ugotavljamo, da bi postopek pridobivanja soglasij za izdajo 
gradbenega dovoljenja moral potekati drugače. Mnenja je bil, da bi investitor moral sklicati zbor občanov pred 
sklenitvijo služnostne pogodbe za zemljišče kjer želi postaviti bazno postajo. Iz razprave je zaznal, da krajane 
moti tudi to, da se bi se bazna postaja postavljala predvsem zaradi sosednje občine. Verjamemo, da je postopek 
za izdajo gradbenega dovoljenja bil izpeljan po zakonu, da je tudi župan ravnal po zakonu, vendar pa nas skrbi 
tudi za zdravje krajanov, predvsem iz razloga, ker premalo vemo o sevanju in bi bilo prav, da bi o tem v samem 
postopku bili podrobneje seznanjeni.  Čudi ga, da se je ARSO kljub nasprotovanju večine lastnikov zemljišč okrog 
bazne postaje tako hitro odločil. Kot svetnik soglaša, da Občinski svet da signal, da si občani bazne postaje na 
predvidenem območju ne želijo in obžaluje, da je Si.mobil pristopil k investiciji na tak način.   
 
Bojan Kerčmar, član OS, je bil mnenja, da ima civilna iniciativa vso pravico, da nasprotuje gradnji bazne postaje 
na račun zdravja in kvalitete bivanja. Moti ga predvsem to, da je gradnja potrebna za pokritost krajev izven naše 
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občine saj imamo za naše območju že Si.mobilov stolp. Podpira prizadevanja civilne iniciative in je proti postavitvi 
predvidene bazne postaje. 
 

Anton Horvat, član OS, je povedal, da ugotavljamo, da Občinski svet nima moči, da zaustavi gradnjo, lahko pa 

podpre prizadevanja civilne iniciative, da imajo občani pravico do življenja v zdravem življenjskem okolju, čeprav 

so daljnovodi, ki potekajo v neposredni bližini naših hiš veliko bolj škodljivi. Predlagal je, da  stranke v postopku 

izkoristijo možnost brezplačnega pravnega svetovanja in vložitev pravnih sredstev za izpodbijanje upravnega 

akta. 

 
Vladimir Žalik, član OS, je povedal, da obžaluje nastalo situacijo in da je mislil, da smo s postavitvijo bazne 
postaje na predvidenem območju končali v letu 2012. Mnenja je, da je za nastalo situacijo krivo pomanjkljivo 
obveščanje in se sprašuje kako to, da civilna iniciativa oziroma njeni predstavniki niso obvestili članov vaškega 
odbora Srednja in Dolnja Bistrica, članov Občinskega sveta, lastnikov sosednjih parcel, ki bi lahko med 
postopkom pomagali tako pa sedaj nemočni ugotavljamo, da bomo težko kaj spremenili. Pravkar poteka javna 
razgrnitev sprememb in dopolnitev OPN, kjer je možnost predlagati spremembe in dopolnitve.  
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da člani Občinskega sveta in člani Vaškega odbora Dolnja Bistrica niso bili 
seznanjeni z nameravano gradnjo bazne postaje niti z zahtevami civilne iniciative s strani predlagateljev oziroma 
zastopnikov civilne iniciative. Zahteve civilne iniciative podpira. Zdaj ostane le še pravno varstvo, ki se lahko 
zahteva z vložitvijo upravnega spora. 
 
Mirka Šerneka, člana OS, je zanimalo zakaj ni bil povabljen na sejo predstavnik Si.mobil. 
 
Karina Kreslin Petković, zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice, je povedala, da je na 
zboru občanov bil predstavnik Si.mobila, ki pa ni bil pripravljen in na vprašanja občanov ni dal zadovoljivih 
odgovorov. 
 
Anton Radman, član OS, je predlagal, da se na Komisijo za preprečevanje korupcije prijavi  sum korupcije pri  
izdaji gradbenega dovoljenja za postavitev bazne postaje mobilne telefonije MB 320 Razkrižje, saj je le-to bilo 
izdano izredno hitro. 
 

Marija Sever, članica OS, je bila mnenja, da je pri prijavi koruptivnega ravnanja na Komisijo za preprečevanje 

korupcije potrebno imeti vseeno utemeljene argumente za katere menimo, da imajo znake korupcije ali druge 

kršitve. 

 
Stanka Bohneca, člana OS, je zanimalo ali je kdo kontaktiral z lastnico zemljišča o umiku služnostne pravice. 
 
Jožef Horvat, član OS, je vprašal kakšno pravno pomoč lahko nudi občina. 
 
Župan je pojasnil, da občina sofinancira Zavod PIP (pravo, informacije, pomoč), ki ima poslovalnico tudi v Murski 
Soboti in izvaja dejavnost pravnega svetovanja in pravne pomoči tudi občanom iz naše občine. 
 
Manca Žalar Kreslin, zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice,  je predlagala, da se imenuje 
delovni tim, ki bi zainteresiranim stranskim udeležencem pomagal pri postopku vložitve tožbe na Upravno sodišče 
RS.  
 
Člani OS so predlagali, da tim sestavljajo predstavnik občine, člana  občinskega sveta iz Srednje Bistrice, mag. 
Marija Horvat in Anton Radman ter trije predstavniki stranskih udeležencev katerih imena se naknadno 
posredujejo občinski upravi. 
 
Marija Sever, članica  OS, je bila mnenja, da glede na vsebino pravnega akta vloži tožbo v upravnem sporu za 
upravičence odvetnik, ki bo v vseh postopkih zastopal tožeče stranke in ne vidi smisla v imenovanju posebne 
ekipe oziroma predlaganega tima.  
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Karina Kreslin Petković, zastopnica civilne iniciative občanov Srednje in Dolnje Bistrice, se je zahvalila za 
povabilo na sejo OS in svetnikom za posluh. 
 
Po končani razpravi so člani Občinskega sveta Občine Črenšovci sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014 -158: 
Občinski svet Občine Črenšovci : 

 se seznanja s peticijo občanov iz vasi Srednja in Dolnja Bistrica, ki nasprotuje postavitvi bazne 
postaje za mobilno telefonijo MB 230 Razkrižje v k.o. Srednja Bistrica; 

 ugotavlja, da je bila peticija vložena na sedež občine, dne 28.3.2014 in v skladu z zahtevo 
obravnavana na zboru občanov iz vasi Srednja in Dolnja Bistrica 29.4.2014 na Srednji Bistrici ter v 
skladu s sprejetim sklepom zbora občanov obravnavana na današnji seji OS; 

 meni, da so v postopkih pridobitve gradbenega dovoljenja, ki je bilo izdano 27.5.2014 s strani 
Ministrstva za infrastrukturo in okolje bile v celoti upoštevane veljavne pravne podlage za izdajo 
dovoljenja vključno z Odlokom o občinskem prostorskem načrtu Občine Črenšovci (Ur. list RS, štev. 
92/2009 – 10. in 36. člen), ki govori o tem, da občina omogoča razvoj telekomunikacijskega omrežja in 
dovoljuje postavitev javne infrastrukture tudi na kmetijskih območjih ter Zakonom o elektronskih 
komunikacijah (Ur. list RS, štev. 109/2012, 9., 16. in 20. člen), ki lokalne skupnost zavezuje, da 
investitorju javnega komunikacijskega omrežja in pripadajoče infrastrukture kot gospodarske javne 
infrastrukture omogoči na javni lastnini stvarno pravico (služnost) za potrebe investicije. 

 v skladu s sprejetim sklepom zbora občanov odloča, da se v vseh primerih podeljevanja služnostnih 
pravic investitorjem, ki so fizične ali pravne osebe, v primerih potrebe po izgradnji javne 
infrastrukture, ki posamezniku omogoča priklop na njo, služnostna pravica zavezancu podeli 
brezplačno; 

 predlaga vsem posameznikom, ki so v skladu z zakonom kot stranski udeleženci bili udeleženi v 
postopku izdaje gradbenega dovoljenja za postavitev bazne postaje za mobilno telefonijo MB 230 
Razkrižje, da izkoristijo vsa pravna sredstva, ki so jim na razpolago, da zavržejo že izdano gradbeno 
dovoljenje, pri tem pa lahko koristijo brezplačno pravno pomoč, ki jo za potrebe občanov sofinancira 
občina; 

 predlaga imenovanje tima, ki ga sestavljajo predstavnik občine, člana občinskega sveta iz Srednje 
Bistrice, mag. Marija Horvat in Anton Radman ter trije predstavniki stranskih udeležencev katerih 
imena se naknadno posredujejo občinski upravi. 

 
Sprejet je bil tudi SKLEP štev. 0320-26/2014-159: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se na Komisijo za preprečevanje korupcije prijavi sum 
korupcije pri izdaji gradbenega dovoljenja, številka 35105-93/2013/11/01031383 TŠ, GB, z dne 27.5.2014, ki 
ga je izdalo Ministrstvo za infrastrukturo in prostor investitorju Si.mobil, telekomunikacijske storitve d.d. 
Ljubljana, za postavitev bazne postaje mobilne telefonije MB 320 Razkrižje. 
 
Župan je predlagal, da argumente prijave suma korupcije na Komisijo za preprečevanje korupcije pripravi 
predlagatelj Anton Radman, ki je s predlogom soglašal. 
 
Ad/5 
Damjan Koren, predstavnik družbe Atrij, Gradbeni inženiring d.o.o. Odranci, je člane OS seznanil s predlogom 
Odloka  o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja ČR-6 v Črenšovcih s katerim se ureja 
občinski podrobni prostorski načrt za območje nove gospodarske cone v Črenšovcih. Predstavil je parcele, ki jih 
podrobni prostorski načrt zajema. Velikost območja je 4,49 ha. Enota urejanja ČR-6 gospodarska cona 
namenjena obrtni, skladiščni, prometni, trgovski, industrijski in poslovni dejavnosti. Potrebno je še pridobiti 
mnenja nosilcev, ki so padali smernice. Mnenja bi naj bila pridobljena v roku 30 dni. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-160: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme osnutek Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
za enoto urejanja ČR-6 v Črenšovcih. 
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Ad/6 
Stanko Lebar je predstavil predlog Odloka o nekategoriziranih cestah v Občini Črenšovci s katerim so predeljene 
nekategorizirane javne ceste in poti v lasti občine, upravljanje, uporaba, vzdrževanje in upravljalci.  
 
Anton Horvat, član OS, je predlagal spremembo 10. točke 14. člena, ki določa, da je za zagotovitev varnega in 
neoviranega prometa na nekategoriziranih cestah (NC) prepovedano orati v razdalji 1,5 m od NC v smeri proti 
njej ali v širini 1 m od NC vzporedno z njo, ker predlagane razdalje pomenijo precej izpada obdelovalne površine 
na kmetijskem zemljišču. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je predlagal, da se iz odloka črtata 5. in 13. točka 14. člena, ker je njuna vsebina 
nesmiselna. 
 
Tudi Štefan Krampač, član OS, je predlagal, da se 10. točka 14. člena  odloka črta.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predloge svetnikov, ki so predlagali črtanje 5., 10. in 13. točke 14. 
člena odloka. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-161: 
V predlogu Odloka o nekategoriziranih cestah v Občini Črenšovci se črtajo določila 5., 10. in 13.  točke 
14. člena.  
 
Nato so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-162: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o nekategoriziranih cestah v Občini Črenšovci.  
 
Ad/7 
I. 
Mag. Marija Horvat, članica OS, je povedala, da je predlog oblikovanja oddelkov in sistematizacije delovnih mest 
v šolskem letu 2014/15 v vrtcih v Črenšovcih in na Bistrici obravnaval na svoji seji Odbor za družbene dejavnosti, 
ki občinskemu svetu predlaga, da predloge potrdi oziroma sprejme. Pojasnila je, da je skupno število dejanske 
kadrovske zasedbe v vrtcu Črenšovci 13,56 in ne 14,06 kot je v gradivu. 
Povedala je tudi, da se v vrtcih ne predlaga povišanja ekonomske cene ter poudarila, da se oba vrtca obnašata 
pri stroških in organizaciji dela racionalno. 
 
Župan je povedal da je pri oblikovanju oddelkov pomembno tudi to, da otrok ne odslavljamo ampak so vsi sprejeti 
v vrtec.  
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-164: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se v šolskem letu 2014/15: 

 v vrtcu na Bistrici oblikujejo 4 oddelki in sicer en homogeni, dva heterogena in en kombinirani 
oddelek ter  

 v vrtcu v Črenšovcih oblikuje 5 oddelkov predšolske vzgoje in sicer dva oddelka prvega starostnega 
obdobja, od tega en oddelek s polovičnim številom otrok in trije oddelki drugega starostnega 
obdobja ob upoštevanju Sklepa o določitvi števila otrok v oddelkih vrtcev na območju Občine 
Črenšovci (Uradni list RS, štev. 112/03). 

Potrdi se tudi predlog sistemizacije delovnih mest za šolsko leto 2014/15 za oba vrtca. 
 
II. 
Župan je člane OS seznanil s predlogom sklepa za oprostitev plačila vrtca za mesec avgust 2014 vloženega s 
strani Sveta staršev vrtca Bistrica in s pobudo za oprostitev plačila vrtca staršem v enem poletnem mesecu 
vloženo s strani ravnateljice Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci mag. Marije Horvat in pomočnice 
ravnateljice v vrtcu mag. Metke Husar Černjavič. Predlog sklepa in pobudo so člani sveta prejeli v gradivu. 
 
Jožef Horvat, član OS, je predlagal, da se sklep o oprostitvi plačila objavi tudi na spletni strani občine. 
 
Po krajši razpravi so člani OS soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-164:  
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Občina Črenšovci se zaveže kriti staršem, občanom Občine Črenšovci, ki imajo otroke vključene v vrtce, 
enomesečno participacijo plačila vrtca, ki se obračuna za  mesec avgust  2014. 
 
Ad/8 
Jožef Horvat, član OS in predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve, imenovanja,  je povedal, da so na 
podlagi javnega poziva lahko politične stranke, druge organizacije občanov v občini in občani Občine Črenšovci 
vložili do 9. maja 2014 predloge za Občinsko volilno komisijo in Posebno občinsko volilno komisijo. Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja sestala in pregledala prispele predloge ter sestavila predlog občinske 
volilne komisije in predlog posebne občinske volilne komisije. 
KVIAZ je pripravil tudi predlog imenovanja komisije za pripravo volilnega imenika pripadnikov romske skupnosti. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani Občinskega sveta Občine Črenšovci so soglasno sprejeli naslednje sklepe: 
 
SKLEP štev. 0320-26/2014-165:  
V Občinsko volilno komisijo Občine Črenšovci se imenujejo:  
Ignac Horvat iz Črenšovec, Otroška ulica 23, 9232 Črenšovci,  za predsednika, 
Marija Ternar iz Črenšovec, Jagodišče 22, 9232 Črenšovci,  za namestnika predsednika, 
Igor Kreslin iz Črenšovec, Zadružna ulica 15/a, 9232 Črenšovci, za člana, 
Saša Markoja iz Trnja 35/a, 9232 Črenšovci, za namestnika člana,   
Gregor Törnar iz Črenšovec, Prekmurske čete 64, 9232 Črenšovci, za člana, 
Monika Krapec - Raj iz Gornje Bistrice 165, 9232 Črenšovci, za namestnika člana, 
Robert Smodiš iz Črenšovec, Prekmurske čete 87, 9232 Črenšovci, za člana, 
Sandra Jerebic iz Srednje Bistrice 70, 9232 Črenšovci, za namestnika člana. 
Mandatna doba članov Občinske volilne komisije traja štiri leta. 
 
SKLEP štev. 0320-26/2014-166:  
V Posebno občinsko volilno komisijo Občine Črenšovci se imenujejo:  
Ignac Horvat iz Črenšovec, Otroška ulica 23, 9232 Črenšovci, za predsednika, 
Marija Ternar iz Črenšovec, Jagodišče 22, 9232 Črenšovci, za namestnika predsednika, 
Ludvik Levačič iz Črenšovec, Prekmurske čete 140, 9232 Črenšovci, za člana, 
Adrijana Horvat iz Črenšovec, Prekmurske čete 140, 9232 Črenšovci, za namestnika člana, 
Igor Kreslin iz Črenšovec, Zadružna 15/a, 9232 Črenšovci, za člana, 
Robert Smodiš iz Črenšovec, Prekmurske čete 87, 9232 Črenšovci, za namestnika člana, 
Sandra Jerebic iz Srednje Bistrice 70, 9232 Črenšovci, za člana, 
Saša Markoja iz Trnja 35/a, 9232 Črenšovci, za namestnika člana.   
Mandatna doba članov Posebne občinske volilne komisije traja štiri leta. 
 
SKLEP štev. 0320-26/2014-167:  
V komisijo za sestavo volilnega imenika državljanov RS, pripadnikov romske skupnosti se imenujejo:  
Jožica Cigan iz Žižkov 32/a, 9232 Črenšovci – predsednica,  
Štefan Horvat iz Trnja 155/a, 9232 Črenšovci – član in  
Ksenija Zver, Gasilska 3, 9232 Črenšovci – članica. 
 
Ad/9 
Jožica Cigan je predstavila predlog sklepa o delnem povračilu stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v 
Občini Črenšovci s katerim se na podlagi 23. in 28. člena Zakona o volilni in referendumski kampanji – ZVRK 
(Uradni list RS, št. 41/07, 103/07 – ZpolS-D, 105/08 – Odl. US, 11/11, 28/11 – Odl. US in 98/13) določajo kriteriji 
za delno povrnitev stroškov volilne kampanje za lokalne volitve – volitve v občinski svet in volitve župana Občine 
Črenšovci, ki bodo letos, predvidoma v začetku oktobra. 
 
Razprave ni bilo. 
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Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-168: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme Sklep o delnem povračilu stroškov volilne kampanje za lokalne 
volitve v Občini Črenšovci. 
 
Ad/10 
I. 
Andreja Sever, predsednica Kulturno-turističnega društva Črenšovci  je predstavila delo in aktivnosti društva ter 
še posebej Jenamena festa z namenom, da pojasni in osvetli pomembna dejstva povezana z delovanjem društva 
ter še posebej s prireditvijo Jenamena festa. V zadnjem obdobju se je namreč v različnih sredinah znašlo preveč 
netočnih in neresnih informacij, ki kazijo ugled Kulturno-turistično društvo Črenšovci (v nadaljevanju: KTD), 
prireditev Jenamena fest ter njo, kot predsednico društva. 
Povedala je, da je mnenja, da je tradicionalna prireditev oziroma festival Jenamena fest ponos in promocija 
občine, saj je prireditev presegla meje občine tako po sodelujočih, ki prihajajo z drugih občin in drugih držav kot 
po številu obiskovalcev in donatorskih podporah.  
Poudarila je, da Kulturno-turistično društvo deluje v interesu občine, v interesu povezovanja ljudi in vseh občanov. 
Nikomur ne zapirajo vrat in se udeležijo ter sodelujejo na vseh prireditvah kamor so povabljeni. V pisni obliki so 
člani OS prejeli predstavitev delovanja sekcij društva v letu 2013 in 2014 ter sodelovanja društva z drugimi 
institucijami in društvi. Predstavila je tudi izdajateljsko dejavnost (izdaja zgoščenk, knjig, sodelovanje v 
Pokrajinskim muzejem v Murski Soboti ter s sistemom COBISS). KTD je tudi upravitelj Kulturne dvorane v 
Črenšovcih in kuhinje v Športnem parku. S sredstvi društva, ki se financira s strani Občine Črenšovci (na podlagi 
javnega razpisa), Javnega sklada za ljubiteljske kulturne dejavnosti, članarine članov društva in s sredstvi 
donatorjev, so nabavili oder in ozvočenje, ki ga društvom v občini izposojajo brezplačno.  
Predstavila je tudi izvedbo otroškega abonmaja in rezultate anket, ki jih je KTD kot organizator gledališkega 
abonmaja za otroke opravilo med letošnjimi abonent ter predstavila načrte izvedbe otroškega abonmaja za 
naprej. Z gledališkimi  predstavami se je predstavilo Društvo za boljši svet, ki deluje v javnem interesu in katerega 
osnovni namen je promocija človeških vrednot in s tem posledično izboljšanje kvalitete življenja ter medsebojnih 
odnosov. Teme so se nanašale na ekologijo, prijateljstvo, nenasilje in medkulturni dialog. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Župan se je Andreji Sever zahvalil za predstavitev dela društva in povedal, da je Kulturno-turistično društvo 
Črenšovci prav gotovo vodilni steber kulture v občini in ugotovil, da so se člani  Občinskega sveta Občine 
Črenšovci  seznanili z delom in dejavnostjo Kulturno-turističnega društva Črenšovci.  
 
II. 
Župan je predstavil vlogo občanke Rozine Horvat, ki so jo člani prejeli tudi v pisni obliki v gradivu za sejo OS. 
Vladimir Žalik, član OS, je bil mnenja, da se postopa kot v prejšnjih podobnih primerih oziroma vlogah občanov. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-26/2014-169: 
Občinski svet Občine Črenšovci prošnji Rozine Horvat iz Trnja 155/a, 9232 Črenšovci z dne 12.5.2014 ne 
ugodi. 
 
Ad/11  
Mag. Marija Horvat, članica OS, je kot ravnateljica Osnovne šole Franceta Prešerna Črenšovci člane seznanila, 
da so učenci in učenke 14. maja 2014 premierno uprizorili musical v nemškem jeziku z naslovom Jeder ist anders 
(Vsak je drugačen). Premiere se so udeležili predstavnik Veleposlaništva Nemčije v Sloveniji Daniel Vollmer, 
predstavnica Goethe Instituta Ljubljana mag. Katja Bradač, predstojnica Zavoda RS za šolstvo Irena Kumer, 
predstavnice partnerske OŠ Orehovica na Hrvaškem, ravnatelji in učitelji nekaterih pomurskih osnovnih in 
srednjih šol ter drugi gostje. Člane OS je povabila na ponovitev musicala, ki bo 10. 6. 2014, ob 11. uri v kulturni 
dvorani v Črenšovcih. 
 
Štefana Gyurico, člana OS, je zanimalo kdaj se bodo zakrpale ceste v Trnju. Povedal je, da so hidranti, ki jih 
postavljajo ob trasi vodovoda postavljeni neživljenjsko. Vprašal je ali je v planu, da se uredijo poljske poti, ker so 
nekatere precej zaraščene. Opozoril je, da je na vabilih za volitve evropskih poslancev ter za referendum o 
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arhivih zapisano pri volišču v Trnju, da nima dostopa za invalide, čeprav se je volišče preselilo v prostor kjer je 
dostop invalidom omogočen. 
 
Dušan Dervarič, član OS, je povedal, da krajani Dolnje in Srednje Bistrice prav tako  predlagajo, da se ceste, ki 
so razkopane po gradnji vodovodnega omrežja čim prej sanirajo. Tudi na Dolnji Bistrici ugotavljajo, da hidranti 
marsikje niso postavljeni na primerni lokaciji in bi bilo dobro, če bi s projekti v posamezni vasi bili seznanjeni vaški 
odbori, ki teren poznajo in bi lahko podali konstruktivne predloge.  
 
Mirka Šerneka, člana OS, je zanimalo kako daleč je urejanje  steze ob Črncu, kdaj bo zgrajena javna razsvetljava 
v ulici Jagodišče v Črenšovcih in ali je občina bila na razpisu za novogradnjo vrtca v Črenšovcih uspešna. 
 
Župan je povedal, da se zbirajo soglasja od lastnikov parcel ob Črncu in da še odločitve na razpis ni. 
 
Stanka Bohneca, člana OS, je zanimalo ali oziroma kdaj  bo razpis za sofinanciranje prireditve Mlinarskih dnevi. 
 
Mag. Marija Horvat, članica OS in predsednica Odbora za družbene dejavnosti, je povedala, da razpisa ne bo, so 
pa v proračunu zagotovljena sredstva za organizatorje prireditev Mlinarski dnevi, Jenamena fest in Teden 
duhovnosti in kulture. Lanskoletni organizatorji prireditev so seznanjeni, da bo 30 % sredstev, to je 2.638,50 EUR 
razdeljenih organizatorjem kot pavšal (vsakemu organizatorju 879,50 EUR), ostalo pa na podlagi kriterijev, ki 
bodo podrobneje izdelani.  
 
Dušan Dervarič, član OS, je opozoril, da na cerkvi v Črenšovcih že odpada spodnji del fasade. Na to bi bilo 
potrebno opozoriti investitorja, ki naj ukrepa pri izvajalcu teh del.  
 

 

 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  21.50 
Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 
 
 
 
Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 

 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 

 
 
 
 
 
 
                    
 
 


